

## 《110學年度秀岡校區防疫通報》(第10號)

致全校教職員工、同學及家長:

本校為因應近日疫情嚴峻,以下防疫強化措施,籲請教職員工、同學及家長知悉並配合:

- 1、自4月6日(三)起實施用餐分流模式,說明如下:
  - (1)教一大樓各班級於教室用餐,取餐時間一律為12:15之後
  - (2)教二大樓班級,以及教一電腦教室與空間較小之教室,兩梯次於餐廳用餐。

第一梯次:12:00-12:30 (G10-G12班級)

第二梯次:12:30-12:55 (G7-G9班級)

- (3)餐廳自4月6日起暫停供應餐具,請師生先自行準備。
- (4)用餐場所(包括餐廳及教室)均須使用隔板,而餐廳班級須採取梅花座。
- 2、呼籲師生,請持續遵守新北市「三級防護健康五原則」:
  - (1)第一級:上學前應先量好體溫,如耳溫達 38 度以上,應請假儘速就醫。
  - (2)第二級:入校時量測每位師生體溫,如耳溫達 38 度以上,應儘速就醫。
  - (3)第三級:隨時注意身體狀況;如有發燒或出現上呼吸道症狀,應儘速就醫。
  - (4)健康五原則:量體溫、勤洗手、正確配戴口罩、保持教室通風、生病不上課。
- 3、敬請家長協助,如孩子或同住家人接獲疫情調查通知(如匡列或隔離),請盡速通知 導師,以利本校迅速掌握全校師生健康狀況。
- 4、再次提醒全校師生,相關疫情消息,均以中央流行疫情指揮中心公告為依據,切 勿轉傳來源不明或未經證實之疫情資訊,以免違反相關法律規定。
- 5、4月8日(五)奧林匹亞課後課程調整為線上課程。
- 6、 自4月6日 (三) 起,各科上課座位一律調整為單人入座 (考試模式)。
- 7、 自4月6日(三)起,校內各項運動(包括 PE 課及球類)維持配戴口罩規定。
- 8、校內(外)各項活動及課程,將視疫情變化滾動檢討,如有最新訊息,將盡速通知全校師生及家長。

以上說明

敬祝

平安

康橋國際學校秀岡校區防疫小組關心您 2022年4月5日

## 《Xiugang Campus Epidemic Prevention Policy Announcement》

(NO.10)

Dear KCIS faculty, parents, and students: The Kang Chiao Epidemic Prevention Committee held a meeting on April 4th to update safety measures and policies in response to the latest Covid-19 policies. Please comply with the following safety measures:

1. From April 6th, the procedure for lunch will be as follows:

The classes in building 1 will stay in their homeroom and have lunch after 12:15.

The classes in building 2 and other appointed classes will continue to have lunch in the cafeteria.

The first group 1200-12:30 (G10-G12)

The second group: 12:30-12:55 (G7-G9)

Please follow the guidelines.

- (1) The use of tableware will be temporary canceled and diners must supply their own.
- (2) In the cafeteria and classrooms, all diners need to use partitions.

The cafeteria will be arranged with checkerboard seating for diners.

- 2. The school continues to implement the New Taipei City Government's "Level 3 Protection and 5 Principles of Health" measures, and teachers, students and parents are requested to abide by the relevant policies. If students have a fever or physical discomfort at home or during class, parents will be asked to keep students at home to recuperate, and they are advised to seek medical attention as soon as possible.
  - (1) Level 1: Ask parents to take their children's temperature before going to school.
  - (2) Level 2: Take the temperature again when entering school.
  - (3) Level 3: Monitor the physical condition of students at all times.
  - (4) The 5 Principles of Health: Take your body temperature, wash your hands frequently, and wear a mask correctly; keep the classroom ventilated and stay at home if you are sick.
- 3. If students or family receive a notification from the government, please inform the homeroom teacher.
- 4. Please follow the laws and DO NOT spread misinformation.
- 5. From April 6th, the desks in all classrooms will be changed in order to be separated individually.
- 6. From April 6th all school members need to wear masks when exercising, including during PE class.

  The following situations are exceptions: eating & drinking.
- 7. The measures will be adjusted if the epidemic policies are changed.

Sincerely,

## 附件:分流模式餐廳座位圖



